
Ønsker til det grønne område bag Tjørnevej: 
 

Søndag d. 23. september klokken 14:00 var der møde med grundejerforeningens 

medlemmer om ønsker til området. 

 

Efter en gennemgang i området var der et opfølgningsmøde omkring de ideer, der 

kom frem. 

 

Følgende ønsker til området er markeret på nedenstående kort. 

Dog snyder kortet da der ikke er nær så mange træer i området, som er angivet på 

kortet. 

1. En sti der forbinder den nye vej syd rundt om søerne som et 8 tal. 

2. 8 tal stien med en forbindelse til stien bag Tjørnevej i den østlige ende, hvor 

der nu er lavet en form for sti i forbindelse med arbejdet, samt to stier mod syd. 

En stiforbindelse til stien bag Hyldevej, og hvis det er muligt en stiforbindelse 

til stien mod syd til Rosenparken, hvor den nye vej slutter. 

3. Plads med fliser til to bænkebordsæt i den østligenden. 

4. Plads med grus til udendørs fitnessudstyr mellem de to søer mod nord. 

5. Tyndet ud i træerne så der ikke kommer en Råge koloni i området. 

 

 
 

 

 

 

 

 



Obs punkter: 

 

1. Findes der et foto af området efter alle træer er fældet, og er der lavet en vej? 

2. Beplantningen skal være pæn og nem at holde, så det ikke forfalder i området. 

3. Hvem holder området pænt? 

4. Affaldsspand ved bænkesæt, hvem tømmer den? 

5. Skal der hegn omkring de to søer eller en tæt lav beplantning for at holde børn 

væk fra søerne? 

6. Der skal sikres at brinkerne til søerne er til at komme op af, hvis børn falder i 

vandet. 

7. Der bør laves en plan for området, så der ikke risiker at der kommer en råge 

koloni, når træerne igen begynder at vokse frem. 
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